

S
X
R

舒心仁

XXXR

驅力仁藥

BioCELLES

Innovative NEW Improved
Gen.5 Formula



For 25 years, we have perfected XXR (SXR) into a premium, precise herbal remedy for blood vessel purification and health. Maintaining clean and healthy blood vessels is paramount for longevity and good life. Clean blood and vessels are essential for wellness and the ease of treatment of other diseases.

25年来,我们将SXR打造成一种高品质、精准的草本血管净化和保健中药。保持血管的清洁与健康对长寿和美好生活至关重要。洁净的血液和血管是养生以及治疗其他疾病的首要条件。

Selama 25 tahun, kami telah mengembangkan XXR (SXR) menjadi obat herbal berkualitas tinggi untuk pemurnian pembuluh darah. Menjaga kebersihan dan kesehatan pembuluh darah sangat penting untuk umur panjang dan kehidupan yang baik. Darah dan pembuluh darah yang bersih adalah syarat utama untuk menjaga kesehatan dan mengobati penyakit lainnya.

BIOCELLES 驅力佰药 XXR (SXR)

BioCellles XXR is made from all natural exotic traditional herbs. It does not contain any chemical composition, lead, steroid, mercury, preservations and artificial fragrance. This herbal essence is 100% natural with no side effect. Suitable for any gender, for the maintenance of healthy blood vessel.

驅力佰药舒心仁是传统高质量的纯中草药材配制而成，不含化学药物，无铅，汞(水银)，类固醇，无香精和不含防腐剂。内含100%纯中草药，对人体无副作用。适合男女日常保健。

BioCellles XXR terbuat dari ramuan traditional eksotik alami. Produk ini tidak mengandung bahan kimia, timbal, steroid, merkuri, bahan pengawet, atau pewangi buatan. Esensi herbal ini 100% alami dan tidak memiliki efek samping. Cocok untuk semua gender dalam pemeliharaan kesehatan pembuluh darah.

FEATURES 功能 KHASIAT

XXR is a natural herbal remedy for blood vessel cleansing and purifying that helps break down cardiovascular and cerebrovascular blockages and improves the effectiveness of heart function, while also maintaining good blood lipid levels and blood pressure. XXR is useful for improving blood circulation and regulating heart rate, as well as effectively regulating cholesterol in the body.

XXR (SXR) 是一种用于净化血管的天然草药，有助于打破心脑血管阻塞并提高心脏功能的有效性。同时还能保持良好的血脂水平和血压。XXR 有助于改善血液循环和调节心率，并有效调节体内胆固醇。

XXR adalah jamu herbal alami perawatan keseharian pemurnian pembuluh darah yang membantu memecah penyumbatan kardiovaskular dan cerebrovaskular untuk meningkatkan efektivitas fungsi jantung, juga menjaga tingkat lipid darah dan tekanan darah yang baik. XXR bermanfaat untuk melancarkan peredaran darah dan mengatur detak jantung, serta efektif mengatur kolesterol dalam darah.

BEFORE 之前

AFTER 之后



E 之前

USAGE 用法 KONSUMSI

Normal : Take 1 to 2 capsules after breakfast
and dinner daily.

Healing : Take 2 to 3 capsules after breakfast
and dinner daily.

**PLEASE AVOID INTAKE DURING NURSING,
MENSTRUATION AND PREGNANCY.**

保健：每日早餐和晚餐后，温开水服用
一到两粒。

调养：每日早餐和晚餐后，温开水服用
两粒到三粒。

请避免在哺乳期，月经 和 怀孕期间
摄入或服用。

Normal : Minum 1 hingga 2 kapsul setelah
sarapan dan makan malam.

Penyembuhan : Minum 2 hingga 3 kapsul
setelah sarapan dan makan malam.

**HARAP HINDARI ASUPAN SELAMA
MENYUSUI, MENSTRUASI DAN KEHAMILAN.**

BEFORE 之前 SEBELUM

After 之后
Sesudah

Before 之前
Sebelum



AFTER 之后
SESUDAH



Normal Blood Flow
正常血流
Aliran Darah Normal

Thick Blood
血液粘稠
Darah Kental